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Svar på medborgarförslag 

 

Förslag till beslut 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet 

som svar på medborgarförslaget. 

 

 

 

 

Anders Carstorp Kersti Tagesson 

Stadsdelsdirektör Ansvarig 

 

Sammanfattning 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ett förslag från en 

person som bor i stadsdelen. Personen vill att förvaltningen ska 

bygga ett växthus med infravärme någonstans i stadsdelen. 

Eftersom en sådan miljö kan vara bra för personer med reumatiska 

problem. Reumatism är en sjukdom som bland annat innebär att det 

gör ont i lederna i kroppen.  

 

Förvaltningen rekommenderar förslagslämnaren att vända sig till 

privata aktörer då det inte ligger inom förvaltningens uppdrags att 

uppföra växthus med infravärme i stadens parker.  

Bakgrund 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har mottagit ett 

medborgarförslag om att bygga växthus med infravärme och 

mycket solljus för personer med reumatiska problem.  

Ärendet 

En sådan miljö kan fungera rehabiliterande för personer som annars 

inte har möjlighet att vistas i soliga och varma miljöer. Förslaget 

innehåller även idé om att bygga in kök för att möjliggöra för 

matlagning av det som odlas i växthuset.  
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen för stadsmiljö och lokaler.  

Synpunkter och förslag 

Förvaltningen bedömer att det inte tillhör stadens uppdrag att 

uppföra denna typ av anläggning och hänvisar därför 

förslagslämnaren till privata aktörer. Förvaltningen bedömer att 

växthus med infravärme i privat regi kan uppföras på kvartersmark.  

Bilaga 

1. Medborgarförslag - Växthus med infravärme och mycket 

solljus för personer med reumatiska problem 
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